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Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande F6 Isa Sundèn

Ordförande FnollK Jesper Unander
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Emma Chan

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Elias Rangert väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alexander: Mycket inlämningar och en del i styret. Har skickat iväg serverings-
tillstånd, en bra utbildning igår. Då intresset har varit så lågt har vi valt att
inte göra ett åsiktsprogram.
Marcus: Lite lost på hur man balanserar styret och exjobb, inte så mycket att
göra men en omställning.
Elin E: SNF möte i tisdags, JämF möte igår och ska se över hur det funkar
med överlämning för JämF. Möte med NollK igår och utbildning, idag ska jag
på programråd.
Elin G: Bra med mig, mycket i skolan, har delat ut nycklar till nästan alla.
Elias: Mycket skolgrejer, inte jättemycket i styret, det har skjutits upp lite efter
bokslutet blev klart.
Jakob: Skickat nyhetsbrev. Kikat lite närmare på Mattermost och kostnader
för det.

§4.2 F6 Börjar bli stressade, FuP imon, asplunch nästa onsdag och gasque på söndag.
Köp biljetter till gasquen och hetsa kompisar

§4.3 FnollK Bra med oss, håller på att utvärdera arr som hålls under mottagning, vilka som
ska tas bort och inte

§4.4 Foc Foc mår bra, har inte träffats på ett tag. Preppar inför bastu på måndag.

§4.5 FARM Bra, försökt haffa företag till FARM-mässan på CHARM. Haft möte med Er-
icsson och ska skriva kontrakt med dem.

§4.6 Arbetskläder BalNGT vill köpa hängslen, byxor och flugor, problemet är att det är fler plagg
än ett men det är inom budget. Arbetsbyxorna ska inte fyllas med märken, Elias
har godkänt skjortorna. De tänker ha F-märken på byxorna, men i och med att
flugorna och hängslena kan bäras i sammanhang som inte är BalNGT-arbete så
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går det emot vår policy. Byxor och hängslen kan ses som ett plagg men flugan
är vi mer skeptiska till, de har även fått erbjudande om F-flugor men tackat
nej. Vi godkänner arbetsbyxor och inte flugor och hängslen.
FARM vill ha skjorta och kavaj samt hängselbyxor. Tillsammans blir det över
budget och det är fler än ett plagg. Samtidigt om vi äger representationsklä-
derna kan vi dra in ifall man inte sköter sig. Är det dock rättvist av oss att
tillåta FARM att köpa mer men inte BalNGT. De har redan köpt kostymer
för pengarna och det är dessa som används mest i deras jobb. Styret kan inte
riktigt se varför man måste ha hängselbyxor i jobbet som FARM, och om vi
inte kan motivera det vill vi inte köpa in det för sektionens pengar. FARM har
sagt att de kommer köpa för privata pengar om vi inte köper in, detta avråder
sektionsstyrelsen dem från att gör men vi kan inte stoppa dem.
Beslut: Att endast godkänna byxor till BalNGT.

§4.7 Ändra
arbetsbeskrivningen

Alexander skickade med en uppdaterad version i kallelsen där det står att
kommittéer ska presentera sina verksamhetsplaner på styrelsemötet. I den som
ligger på ftek står det fortfarande sektionsmötet vilket är fel enligt beslut från
tidigare styrelse.
Beslut: Att godkänna arbetsbeskrivningen som skickades med i kallelsen.

§4.8 Access till styretrummet
för BalNGT

BalNGT vill gärna ha access till styrelserummet då de behöver mycket förvaring
inför deras arr, de kan tänka sig att bara någon får access. Styret tycker dock
att vi isåfall ger alla access kring arren men inte att de får eller behöver access
hela året. Elin G ska prata med dem om exakt hur länge de behöver och vill
ha accesser
Beslut: Att get hela BalNGT access till styrelserummet i anslutning till deras
arr.

§4.9 Arbetsmiljögruppen Vi ska enligt sektmötet välja in till arbetsgruppen för miljö och vi har fått
in två anmälningar, Seán Berglund och Alice Nordqvist. Vi väljer in dem och
sedan får de välja in fler på egen hand om de vill.
Beslut: Att skapa en arbetsgrupp med Seán Berglund och Alice Nordqvist och
sju vakanta poster.

§4.10 Phaddergrupper Igårkväll diskuterades en kommunikationsplan om hur vi ska föra ut informa-
tionen till sektionen. Vi kom fram till att vi inte kan skicka ut till sektionen
just nu då det fortfarande är väldigt oklart hur det kommer bli. Vi lägger ut
ett inlägg på Facebook och ftek där vi ger ut informationen vi har och sedan
har vi en lunch där man kan ställa frågor och till den bjuds även Veronica in.
FnollK kommer att skjuta på phaddervår lite för att låta detta sjunka in hos
alla.
Det ifrågasätts lite varför det inte ska skickas ut idag. Då vi själva inte vet
vart vi är påväg vill vi inte ha frågor som vi inte kan besvara och på det sättet
skapa mer oro på sektionen.
En fråga vi bör diskutera är, hur mycket vi vill att styret ska påverka vad som
sker framöver och hur mycket nollK får bestämma. Vi är eniga i att låta nollK
bestämma och att vi som styre endast finns som ett stöd till dem. Vi vill dock
göra det tydligt vad styret vill ha ut av dem, som en strategisk input och att
de inte endast tar beslut utefter vad sektionsmedlemmar vill.
Imorgon hålls ett möte med nollK där det ska diskuteras ytterligare hur de
vill göra. Styret är okej med att beslut kan fattas av nollK samt att ett fåtal i
kärnstyret är med i diskussionerna med nollK. Vi är lite splittrade i hur ett nytt
system ska se ut och vad man ska ha i beaktning framöver i diskussionerna.
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§5 Övriga frågor

§5.1 Programråd Lo ska på programråd i eftermiddag och där ska det diskuteras hur samarbete
mellan sektion och program ser ut och hur vi vill att det ska se ut. Vi upplever
att vi har få möten med PA och att dessa möten inte är jättegivande. De ger
oss pengar och har input på vissa grejer, vi tycker de är dåliga på att ta ansvar
för den studiesociala situationen men när de har kommentarer och tankar vill
vi inte ha dem. Vi tycker att de är ointresserade i studenterna och att vi inte
har diskussioner med dem utan de kommer med uppmaningar i början och
kritik i slutet, men däremellan är det tyst. Vi ser att det är svårt att förbättra
situationen som är nu då det inte finns mycket respekt för någon från något av
hållen. Vi har velat att de kommer på sektionsmöten och visar sig lite mer men
det är inget de vill när de blivit inbjudna. Man kan i verksamhetsplanen ha ett
mål tillsammans med högskolan för hur studierna ska bli bättre och något som
de kan hjälpa till med.

§5.2
sucidpreventionsutbildning

Den 18 februari är det utbildningen, man kan skicka den till sina kommittéer
om de vill gå.

§5.3 FiF kontrakt FiF funderar på att skapa ett kontrakt för uthyrning av deras högtalare. F6
använder de i släppet på gasquen. Det finns ett kontrakt för F6 grejer som
är väldigt informellt men det är positivt för att folk inte går och hämtar och
tar som de vill. För sektionen är det gratis och för föreningar lämnas ingen
deposition, de vill även göra detta för porslin. Det är dock bra nu då det är
flexibelt, man kan skicka till FiF och snabbt får svar om man kan eller inte.
Elias tycker att det låter bra för sektionsmedlemmar men att gamla pateter
ofta kan komma och ta utan att säga något och att det är då det blir problem
för saker helt plötsligt saknas.

§6 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!
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